

saveONenergySM

COUPON EVENT

OUR FALL
COUPON
EVENT IS
BACK!



saveONenergySM
COUPONS

SAVE \$4

on power bars with integrated timers or auto-shutoff



Coupon valid through December 31, 2015. This coupon is subject to terms and conditions set out on this coupon.
Official Mark adopted and used by the Independent Electricity System Operator

Coupon cannot be combined with any other third party discounts, rebates or other offers.

Offer applicable to Ontario residents for personal use only and redeemable at participating Ontario retailers. Redeem this coupon at the time of purchase. Limit one coupon per product purchase. Limit 5 coupons per product per customer. This coupon can only be used with products with purchase price (before taxes) greater than the value of the face value of the coupon. Customer must pay all applicable taxes based on the original purchase price, prior to the coupon discount. Coupon discount amount cannot be applied against previous product purchases. Brought to you by the Independent Electricity System Operator (IESO). The IESO does not provide any warranties, guarantees or endorsements, whether express or implied, for any product and assumes no liability for their use. This coupon has no cash value.

For participating retailers and more information, visit saveONenergy.ca or call 1-877-797-9473.



83003367

saveONenergySM
COUPONS

SAVE \$5

on ENERGY STAR certified General LED bulbs, single or multipack



Coupon valid through December 31, 2015. This coupon is subject to terms and conditions set out on this coupon.
Official Mark adopted and used by the Independent Electricity System Operator

Coupon cannot be combined with any other third party discounts, rebates or other offers.

Offer applicable to Ontario residents for personal use only and redeemable at participating Ontario retailers. Redeem this coupon at the time of purchase. Limit one coupon per product purchase. Limit 5 coupons per product per customer. This coupon can only be used with products with purchase price (before taxes) greater than the value of the face value of the coupon. Customer must pay all applicable taxes based on the original purchase price, prior to the coupon discount. Coupon discount amount cannot be applied against previous product purchases. Brought to you by the Independent Electricity System Operator (IESO). The IESO does not provide any warranties, guarantees or endorsements, whether express or implied, for any product and assumes no liability for their use. This coupon has no cash value.

For participating retailers and more information, visit saveONenergy.ca or call 1-877-797-9473.



83015700

Meet our Conservation Team and get additional coupons in store from September 25th to October 25th.

Visit hydroottawa.com/CouponEvent for a list of participating retailers* and event dates.

FSC LOGO

*PARTICIPATING RETAILERS SUBJECT TO CHANGE. PLEASE NOTE, PRODUCT SELECTION AND AVAILABILITY MAY VARY BY STORE.

SM OFFICIAL MARK ADOPTED AND USED BY THE INDEPENDENT ELECTRICITY SYSTEM OPERATOR. USED UNDER LICENCE.



énergiconomies™ :
COUPONS

Économisez 5 \$

sur les ampoules régulières DEL homologuées ENERGY STAR®,
en emballage individuel ou multiple



Coupon valable jusqu'au 31 décembre 2015. Cette offre est assujettie aux conditions énoncées dans ce coupon.
®/Marque officielle adoptée et utilisée par La Société indépendante d'exploitation du réseau d'électricité.

Ce coupon ne peut être combiné à aucun autre rabais ni offre d'une tierce partie.

Offre applicable aux résidents de l'Ontario pour usage personnel seulement. Échangeable chez les détaillants participants de l'Ontario. Remettez ce coupon au moment de l'achat. Limite d'un seul coupon par article acheté. Maximum de 5 coupons par produit, par client. Ce coupon ne s'applique qu'aux articles dont le prix d'achat (avant taxes) dépasse la valeur nominale de ce coupon. Le client paiera toutes les taxes applicables sur le prix d'achat original avant l'application du rabais prévu dans ce coupon. Cette réduction ne peut être appliquée à des articles achetés antérieurement. Ce coupon est financé par La Société indépendante d'exploitation du réseau d'électricité. La Société indépendante d'exploitation du réseau d'électricité ne garantit ni n'endosse d'aucune manière, que ce soit explicitement ou implicitement, aucun article et n'assume aucune responsabilité au regard de son utilisation. Ce coupon n'a aucune valeur marchande.

Pour la liste des détaillants participants et plus de renseignements, visiter le site energiconomies.ca ou composer le 1-877-797-9473.



83015700

énergiconomies™ :
COUPONS

Économisez 4 \$

sur les barres multiprises à minuterie intégrée ou arrêt automatique



Coupon valable jusqu'au 31 décembre 2015. Cette offre est assujettie aux conditions énoncées dans ce coupon.
®/Marque officielle adoptée et utilisée par La Société indépendante d'exploitation du réseau d'électricité.

Ce coupon ne peut être combiné à aucun autre rabais ni offre d'une tierce partie.

Offre applicable aux résidents de l'Ontario pour usage personnel seulement. Échangeable chez les détaillants participants de l'Ontario. Remettez ce coupon au moment de l'achat. Limite d'un seul coupon par article acheté. Maximum de 5 coupons par produit, par client. Ce coupon ne s'applique qu'aux articles dont le prix d'achat (avant taxes) dépasse la valeur nominale de ce coupon. Le client paiera toutes les taxes applicables sur le prix d'achat original avant l'application du rabais prévu dans ce coupon. Cette réduction ne peut être appliquée à des articles achetés antérieurement. Ce coupon est financé par La Société indépendante d'exploitation du réseau d'électricité. La Société indépendante d'exploitation du réseau d'électricité ne garantit ni n'endosse d'aucune manière, que ce soit explicitement ou implicitement, aucun article et n'assume aucune responsabilité au regard de son utilisation. Ce coupon n'a aucune valeur marchande.

Pour la liste des détaillants participants et plus de renseignements, visiter le site energiconomies.ca ou composer le 1-877-797-9473.



83003367

énergiconomies™ : L'ÉVÈNEMENT DE COUPONS


**L'ÉVÈNEMENT
DE COUPONS
DE L'AUTOMNE
EST DE RETOUR!**




Venez rencontrer notre équipe de la conservation et recevez des coupons additionnels en magasin du 25 septembre au 25 octobre.

Consultez le hydroottawa.com/evenementdecoupons pour la liste des détaillants participants* et les dates des évènements à venir.



* LES DÉTAILLANTS PARTICIPANTS PEUVENT CHANGER. VEUILLEZ NOTER QUE LA SÉLECTION DE PRODUITS ET LA DISPONIBILITÉ PEUVENT VARIER SELON LE MAGASIN.

®/MARQUE OFFICIELLE ADOPTÉE ET UTILISÉE PAR LA SOCIÉTÉ INDÉPENDANTE D'EXPLOITATION DU RÉSEAU D'ÉLECTRICITÉ. UTILISÉE SOUS LICENCE.

